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           PROCES – VERBAL 
încheiat cu ocazia şedinţei ordinare   a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara 

din  data de 31.10.2019 
 

 

Conducerea şedinţei este exercitată de d-nul Ion Bădin care a fost ales 
preşedinte de şedinţă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr. 
310/2019 adoptată prin vot deschis cu majoritate simplă. Durata mandatului preşedintelui 
de şedinţă este de 2 luni. 
 

D-nul Ion Bădin: 
”Se dă citire rugăciunii „Tatăl nostru”. 
 
D-nul Ion Bădin: 
”Înainte de a intra în ordinea de zi, îl rog pe domnul primar să ia cuvântul. 

Avem de făcut o premiere sportivă.” 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Mulțumesc. Așa cum deja ne-a obișnuit Clubul Sportiv Hunedoara prin secția 

de Box, să aibă rezultate foarte bune pentru acest Club prin persoana sportivului Cosmin 
Gîrleanu și de această dată, de curând împreună cu antrenorul emerit Ilie Captari, a 
câștigat un important trofeu atât pentru sportiv, cât și pentru Club dar și pentru Municipiul 
Hunedoara și pentru aceasta vreau să-i dau cuvântul domnului antrenor Ilie Captari  să ne 
spună exact despre ce este vorba și ulterior sportivului, iar la final vom face premierea 
cuvenită. Vă rog.” 

 
D-nul Ilie Captari – antrenor de box în cadrul Clubului Sportiv 

Hunedoara: 
”Bună dimineața. Ce pot să vă spun, decât că ne-am pregătit foarte bine 

pentru această competiție. Am avut un stagiu de pregătire la Bacău unde am avut la 
îndemână mai mulți fani parteneri, acolo fiind Lotul Olimpic de Tineret și am avut cu cine 
să ne pregătim bine pentru această competiție. A fost o competiție normală, aici la noi în 
țară. Nu avem deocamdată contracandidați la categoria lui, deci putem spune că el este 
liderul categoriei fără nici un fel de problemă. Ce este cel mai important pentru el acum 
este că din acest an este și student la Universitatea de Vest la Facultatea de Educație 
Fizică și sper să se descurce pe ambele fronturi. Anul viitor la început, în 15 Martie avem o 
provocare importantă, este vorba de calificările pentru Jocurile Olimpice, primul turneu în 
15 Martie, va fi la Londra. Este un turneu european, este un turneu de unde se califică 
primii opt sportivi la fiecare categorie. Dacă vom participa la acest turneu și vom reuși 
calificarea o să fie o premieră pentru boxul hunedorean, dacă nu, mai avem a doua șansă, 
este vorba de Paris în 15 Mai. Acolo sunt doar 3 sau 4 locuri în funcție de numărul de 
participanți care s-au calificat de pe celelalte continente, deci asta este o calificare 
mondială, vor veni cei care nu s-au calificat de pe întreg globul pământesc și atunci o să 
fie mai greu. Cel mai bine ar fi să reușim din primul foc, asta înseamnă în Londra, numai 
că timpul este cam scurt și mai este un inconvenient, la cererea Comitetului Internațional 
Olimpic, AIBA, deci Asociația Internațională a Boxului Amator, a trebuit să reducă numărul 
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de categorii și atunci din 10 categorii de greutate care erau înainte, avem acum doar 8 
categorii și prima categorie la care se încadrează Cosmin este 52 de kilograme, iar până 
acum a stat la 49 de kilograme. Vă dați seama, pentru el este un handicap, el neavând în 
picioare foarte multe meciuri la această categorie. Neavând foarte multe meciuri, nu are 
nici experiența necesară să poată să abordeze încrezător în forțele lui următoarele întâlniri 
de acolo. La nivel internațional vorbesc, că de fapt noi acolo tindem să devenim cei mai 
buni. În măsura în care o să reușim să facem destule meciuri de verificare și o să ne dea 
încrederea necesară, sper să reușim să ne calificăm. Nu pot decât să vă mulțumesc 
pentru susținere și pot să vă promit că o să încerc să muncesc din ce în ce mai bine, să 
reușim rezultate mai frumoase pentru Hunedoara. Dumnezeu să ne ajute.” 

 
D-nul Ion Bădin: 
”Dau cuvântul campionului național Cosmin Gîrleanu.” 
 
D-nul Cosmin Gîrleanu – campion național la Box: 
”Bună dimineața! Vreau să vă mulțumesc tuturor pentru susținerea acordată.” 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Cred că premierea va trebui făcută de cel care conduce Clubul, este vorba 

de profesorul Sorin Cimpoca. Haideți domnule profesor să faceți premierea.” 
 
D-nul Sorin Cimpoca – director Club Sportiv Hunedoara: 
”Pentru titlul de Campion Național conform normelor financiare pentru 

sportivi, vor fi premiați atât antrenorul cât și sportivul cu suma de 2000 lei. Ceea ce am 
vrut să vă mai spun, este că în spatele acestor rezultate stă foarte multă muncă. Cosmin 
este pentru a 11- a oară Campion Național. După cum știți este vicecampion mondial și 
campion mondial de juniori, fost campion mondial de juniori. Muncește foarte mult, de 
exemplu numai în acest an a fost plecat din cele 10 luni care au trecut de la începutul 
acestui an, peste 8 luni a fost plecat în cantonamente, stagii de pregătire, concursuri sau a 
fost chemat de foarte multe ori în Lotul Național, după cum știți este și componenta Lotului 
Național de Box a României. Munca și seriozitatea și ambiția îl caracterizează pe acest 
sportiv și așa cum spunea și domnul Captari, au dus la realizarea acestor obiective pe 
care și le-au propus și performanțe, că până la urmă are multe performanțe. În încheiere, 
nu vreau să mai spun decât că, mulțumesc domnului primar, Consiliului Local pentru 
sprijinul financiar pe care îl oferiți acestui Club și fără de care noi nu ne puteam desfășura 
activitatea. Vă mulțumim.” 

 
În continuare, se acordă premiul d-lui antrenor Ilie Captari și sportivului 

Cosmin Gîrleanu. 
 
D-nul Ion Bădin: 
“Doamnelor și domnilor consilieri, declar deschisă şedinţa de astăzi a 

Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, anunţându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-
au înregistrat prezenţa până la această oră un număr de 21 consilieri. 

Vă informez că la şedinţa de astăzi participă de drept d-nul primar Dan 
Bobouțanu şi d-nul secretar general Militon Dănuţ Laslău. 
      Ca invitaţi participă directori, şefi de birouri şi servicii din cadrul Primăriei 
Municipiului Hunedoara precum și presa locală. 

Consiliul local a fost convocat prin Dispoziția nr. 1963/2019, iar proiectul 
ordinii de zi este menționat în anexa la aceasta. 

 
D-nul Secretar General Laslău Militon Dănuț: 

 „Instituţia Prefectului Judeţului Hunedoara nu a avut obiecţii până la data 
prezentei şedinţe, cu privire la legalitatea hotărârilor adoptate în şedința Consiliului Local 
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din data de  15.10.2019 . 
 Procesul verbal al şedinţei anterioare, din data de 15.10.2019 a fost semnat 

de către Secretarul General, precum şi de către preşedintele şedinţei anterioare şi se 
supune aprobării Consiliului Local.” 
  Procesul-verbal  se aprobă în unanimitate. 

 
D-nul Ion Bădin: 
Se va lua o pauză de 10 de minute pentru studierea materialelor şi 

întocmirea avizelor comisiilor de specialitate pentru proiectele de hotărâre ce urmează a fi 
introduse suplimentar pe ordinea de zi. 

 
Pauză. 
 
D-nul Ion Bădin: 
„Dau cuvântul d-lui primar pentru a prezenta proiectul ordinii de zi.” 
 

                   D-nul primar Dan Bobouţanu : 
                   „Propun suplimentarea ORDINII DE ZI prin introducerea după punctul 17 
a următoarelor proiecte  de hotărâre: 
 

1.Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului local al 
municipiului Hunedoara, pe anul 2019. 

 
2.Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului de venituri şi 

cheltuieli pe anul 2019 al instituţiilor publice finanţate integral sau parţial din 
venituri proprii, aflate în subordinea şi finanţarea Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara. 

 
        3.Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea anexei la Hotărârea 
Consiliului Local al municipiului Hunedoara nr. 24/2019 privind stabilirea salariului 
de bază pentru personalul contractual din cadrul Unităţii de Asistenţă Medico - 
Socială “Părintele Arsenie Boca” din subordinea Consiliului Local al municipiului 
Hunedoara pe anul 2019. 

  
D-nul Daniel Ardelean: 
”Cu privire la ordinea de zi, aș avea o propunere și o să mă justific după 

aceea despre ce este vorba, ca aceste 3 hotărâri suplimentare să intre în discuția 
Consiliului Local după punctul 1 al ordinii de zi, celelalte urmează să fie renumerotate și 
mă explic, pentru că prin inversarea ordinii de zi, încercăm să mărim suma profesorilor și 
elevilor premianți.” 

 
Supun la vot propunerea d-lui Ardelean care întrunește 9 voturi 

”pentru”(Daniel Ardelean, Nicoleta Olariu, Mihaela Popa, Corina Popovici, Maria Băloiu, 
Simion Jitian, Vasile Mureșan, Daniela Logofătu, Raul Scurtu), 11 voturi ”împotrivă” și 1 vot 
”abținere” (Zoltan Kofity). Propunerea nu a trecut. 

 
  D-nul Ion Bădin: 

                      „Rămâne ordinea de zi așa cum a propus d-nul primar. Supun la vot ordinea     
  de zi modificată, care se aprobă în unanimitate.  

 

 

Ordinea de zi  modificată se va renumerota în mod corespunzător. 
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D-nul Ion Bădin: 
”Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, informez pe domnii consilieri 

care se află în conflict de interese, în condiţiile prevăzute de cartea I titlul IV, din Legea 
nr.161/2003, cu modificările şi completările ulterioare, în problemele supuse dezbaterilor 
Consiliului local, că au obligaţia să se abţină de la emiterea sau participarea ori 
adoptarea actului administrativ, de la încheierea sau participarea la încheierea 
actului juridic respectiv, care ar putea produce un folos material, astfel cum rezultă 
din situaţiile prevăzute la art.228 alin.(1) lit. a) – f) din Ordonanța de Urgență a Guvernului 
nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările ulterioare;  

De asemenea vă aducem la cunoştinţă faptul că potrivit art. 228 alin.(2) din 
Ordonanța de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările 
ulterioare „(2) În exercitarea funcției, consilierul local (...) aflat în una din situaţiile 
prevăzute la alin.(1) are obligaţia să anunţe la începutul şedinţei consiliului local (….) 
interesul personal pe care îl are în adoptarea hotărârii respective, anunţ care se 
consemnează în mod obligatoriu în procesul-verbal al şedinţei”. 

                            În situaţia prevăzută la alin. (2), în urma anunţării interesului personal la începutul 
şedinţei, consilierii locali nu mai sunt luaţi în calcul pentru cvorumul necesar adoptării 
hotărârii consiliului, la care aceştia şi-au anunţat interesul şi nu au drept de vot la 
adoptarea acestei hotărâri. 

Vă aducem la cunoştinţă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local cu 
încălcarea dispoziţiilor art.228 alin.(1) din Ordonanța de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 
privind Codul Administrativ, cu modificările ulterioare,  sunt lovite de nulitate absolută în 
condiţiile Legii nr. 176/2010, cu modificările şi completările ulterioare. 

Fapta aleşilor locali de a încălca prevederile art. 228 alin. (1) din Ordonanța 
de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările ulterioare, 
şi legislaţia în materie privind conflictul de interese constituie abatere disciplinară şi se 
sancţionează cu diminuarea indemnizaţiei cu 10% pe o perioadă de maximum 6 luni.  

                 Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități cu privire la proiectele 
de hotărârii aflate pe ordinea de zi? 

 
D-nul Raul Scurtu: 
”Nu votez și nu particip la dezbateri la punctul 2 de pe ordinea de zi.” 
 
D-na Bianca Magdalena Fărcaș: 
”Nu votez și nu particip la dezbateri la punctul 20 de pe ordinea de zi.” 
 
D-nul Ion Bădin: 
„Pentru ședința de astăzi propun ca modalitate de vot, votul deschis 

prin ridicarea mâinii. Supun la vot propunerea menționată, care se aprobă în 
unanimitate.” 
 

  La punctul 1 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 
simplă). Proiect de hotărâre privind conferirea titlului de “CETĂŢEAN DE ONOARE” al 
municipiului Hunedoara, domnului Ovidiu Viorel MORARIU. 

 

                   Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 

D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Mulțumesc. Domnul Ovidiu Viorel MORARIU s-a născut la data de 22 

noiembrie 1931, în localitatea Măgina, județul Alba. A urmat școala generală în localitatea 
natală și Liceul Teoretic „Titu Maiorescu” din Aiud. 

În anul 1955 s-a mutat la Hunedoara unde a început să lucreze ca muncitor 
instalator, iar apoi ca normator tehnolog la Întreprinderea de Construcție Siderurgica 
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Hunedoara, așa cum o știm noi hunedorenii, ICSH. Își începe o lungă activitate culturală 
ca și activist cultural la Clubul Constructorul al Sindicatului ICSH, în anul 1959. În anul 
1964 devine membru al Biroului Executiv al Consiliului Municipal al Sindicatelor, iar din 
1968 este secretar al Consiliului Municipal al Sindicatelor.  

În anul 1975 a absolvit Institutul pentru Pregătirea Cadrelor în Problemele 
Conducerii Social-Politice, obținând diploma de licență în specializarea Științe Politice. 

De menționat este faptul că provine dintr-o familie de preoți greco–catolici, 
persecutați de Regimul Comunist, acest lucru aducând multe greutăți pentru familia 
compusă din 5 persoane, rămasă fără niciun venit.  

Domnul Ovidiu Viorel Morariu a desfășurat activități sociale și culturale, în 
special după angajarea la ICSH Hunedoara. A fost numit director al Clubului Constructorul, 
desfășurând o intensă activitate cultural-artistică, cu formațiile artistice înființate: cor mixt 
de 100 persoane, ansamblu de dansuri format din 18 perechi, un taraf, o formație de 
muzică ușoară, teatru și formații artistice. 

 A fost președinte al Consiliului Județean al Persoanelor Vârstnice timp de 12 
ani, în perioada 2004-2016. 

Pentru munca desfășurată și rezultatele înregistrate a fost decorat de Statul 
Român cu medalia Meritul Cultural și Ordinul Muncii clasa a II-a. 

În anul 1995, a fost ales președinte al Asociației Casa de Ajutor Reciproc 
“Speranța” Hunedoara (CARP), funcție pe care o deține și în prezent. În acest an, la 1 
martie 2019, această asociație a sărbătorit 60 de ani de la înființare.    

Împreună cu ceilalți consilieri și personalul angajat a reușit să realizeze 
pentru membrii asociației, obiectivele dorite de cei 868 pensionari din comunele Ghelari și 
Teliuc, orașele Simeria, Călan și Hunedoara, obiective constând în realizarea unui centru 
medical social cu 12 cabinete medicale de specialitate specifice celor de vârsta a treia, un 
cabinet stomatologic, un cabinet pentru tratamente, testări și diagnosticări puse la 
dispoziția celor peste 10.300 de membri ai CAR – ului. Asociația CAR „Speranța” 
Hunedoara se situează la nivel de țară printre primele 10 asociații din România,  iar Ovidiu 
Viorel Morariu face parte din conducerea Federației Naționale „Omenia” a Caselor de 
Ajutor Reciproc a Pensionarilor din Romania, având funcția de prim vicepreședinte.  

Ca fondator al Cenaclului Literar și de Jurnalism „Victor Isac”, continuator al 
Cenaclului „Flacăra” Hunedoara a reușit să realizeze o revistă de informare și 
documentare – „Info Carp Speranța”, cu apariție trimestrială și o revistă literară, „Înserare 
lirică”, cu apariție bianuală.  

Tradiția culturală a municipiului Hunedoara este continuată de actualii 
seniori, care prin contribuția lor creativă îmbogățesc zestrea culturală a municipiului 
nostru. Cei vârstnici mereu au ceva de spus acum la anii senectuții. O țară dezvoltată și 
civilizată, adevărat europeană, este o țară care își respectă vârstnicii.  

Acordarea titlului de cetățean de onoare al municipiului Hunedoara de către 
Primăria și Consiliul Local al Municipiului Hunedoara, este o continuare onorantă a 
aprecierii de care se bucură în prezent domnul Ovidiu Viorel MORARIU. 

Aceasta este expunere de motive, dar despre domnul Morariu cu siguranță 
cred că toți cei prezenți în această sală vor putea să vorbească măcar câteva cuvinte 
laudative, pentru că îl cunoașteți de foarte mulți ani de zile. Dânsul nu este doar un 
exemplu prin forța de muncă pe care o demonstrează, iată de 24 de ani să conducă acest 
CAR, ci și prin ideile inovatoare cu care a venit în sprijinul acestor membri pentru că așa 
cum am citit aici, este vorba de Centrul Medical Social, este vorba de Cabinet 
Stomatologic, Cabinet pentru tratamente și toate aceste lucruri se fac cu bani.  Ceea ce 
vreau să subliniez este că, Hunedoara are aproximativ, în acest moment, 20.000 de 
pensionari. Ca să ne gândim puțin de ce facem acest proiect de hotărâre, domnul Morariu 
conduce de 24 de ani peste 10.000 de pensionari înregistrați în acest CAR ”Speranța”. 
Asta înseamnă personalitate, înseamnă putere de muncă și eu cred că toți suntem onorați 
să votăm acest titlu de ”Cetățean de Onoare”, titlu simbolic până la urmă pentru domnul 
Viorel Morariu. Vă mulțumesc.” 
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D-nul Ion Bădin: 
”Mulțumesc domnule primar.” 
 

Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, astfel: 
 

  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
  Se prezintă avizul  comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
  Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
  Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 316/2019 se aprobă în unanimitate. 

 
D-nul Ion Bădin: 
”Vă rog, domnule primar.” 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Haideți să-l premiem pe domnul Morariu.” 
 
În continuare, domnul Primar acordă ”Cheia Orașului” și Diploma de 

”Cetățean de Onoare” al Municipiului Hunedoara,  d-lui Ovidiu Viorel Morariu. 
 
În continuare, se dă cuvântul d-lui Ovidiu Viorel Morariu 

 

D-nul Ovidiu Viorel Morariu: 
”Domnule primar, domnule președinte de ședință, stimați consilieri și 

participanți. Sunt încărcat de emoția pe care mi-ați creat-o prin onoarea ce mi-ați făcut-o. 
Este un mare cadou primit acum, când mai sunt 22 de zile până când voi împlini 88 de ani. 
Cred că mă aflu printre puținii hunedoreni în viață din generația mea. Secretul vieții mele a 
fost în primul rând munca, în al doilea rând dragostea față de oameni și în al treilea rând, 
încrederea în Dumnezeu care mi-a călăuzit pașii, gândurile și faptele. Ce am realizat în 
anii vieții mele, îi datorez educației pe care am primit-o de la părinți și nu în ultimul rând, 
de la oamenii apropiați de la care am cules numai exemple pozitive, pe care le-am 
valorificat în viață. Doresc ca fiecare dintre noi să trăim în armonie, în bună înțelegere, 
respect și toleranță, cu demnitate și onestitate. Din experiența vieții mele aș putea să vă 
vorbesc mai mult. Să vă spun că am peste 64 de ani de căsătorie, nu este timpul să 
povestim, dar vă pot afirma că viața mea de familie a fost numai înțelegere, armonie și 
respect reciproc. Îmi pare foarte rău că la acest moment de eveniment din viața mea soția 
nu a putut să participe, pe motiv de greu deplasabilă, dar participanții, membri ai familiei 
noastre, sunt sigur că îi vor descrie atenția pe care mi-ați acordat-o.  

În încheierea cuvântului meu, doresc să vă mai rețin atenția și să vă spun că 
în prezent lucrez într-un colectiv de oameni minunați, harnici, cinstiți, dăruiți muncii pe care 
o fac. Sunt cei care deservesc peste 10.400 de pensionari, persoane vârstnice, oameni 
care au nevoie de sprijin social și medical, pe care așteptăm din partea tuturor care au 
posibilitatea să-i ajute. Doresc din suflet ca Hunedoara să prospere, să fie tot mai curată și 
frumoasă, oamenii să fie mai buni, mai respectuoși, școlile să fie pline, terenurile de sport 
neîncăpătoare, locuri de muncă cât mai multe pentru tineret și să nu uităm proverbul ”cine 
nu are bătrâni, să-și cumpere”. Vă mulțumesc pentru tot ceea ce faceți pentru comunitatea 
noastră.  
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Și acum îmi permiteți să vă citesc câteva versuri pe care le-am gândit să vi le 
transmit.  

 
”O mărturisire. 
M-am născut cu dragoste de neam, 
Am crescut cu dragoste de țară.     
Am muncit din zori și până-n seară, 
Nu știu dacă mai eram.  
Azi cu ghiocei în tâmplă, sunt cărunt. 
Nu știu dacă am făcut puțin sau mult. 
Ce am făcut, am oferit fără să regret, 
Pentru oameni, cu dragoste și respect.” 
 
Mulțumesc.” 
 
D-nul Ion Bădin: 
”Dacă din sală, cineva dorește să ia cuvântul.” 
 
Susținător al d-lui Ovidiu Viorel Morariu: 
”Dacă-mi permiteți, domnule Primar.” 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Sigur că da, vă rog.” 
 

Susținător al d-lui Ovidiu Viorel Morariu: 
”Vreau să vă spun că CAR Pensionari Hunedoara, este viața Hunedoarei dar 

este și viața noastră, că a fost alături de toți primarii care au fost până acum, alături și de 
domnul primar Bobouțanu la toate activitățile culturale desfășurate la nivel de oraș. Am 
alături de mine pe colega mea din Cenaclul Literar și de Jurnalism, d-na Victoria Stoian. 
Am participat și la zilele Hunedoarei, cu lansări de cărți, cu ecourile muzicii și poeziei la 
Castel, am participat și cu formația noastră de muzică populară la serbările Hunedoarei și 
cu Cenaclul Literar, cu Biblioteca Municipală cărora le aduc mulțumiri, să știți că ne 
înțelegem foarte bine și d-lui primar Bobouțanu. Sunt foarte emoționat și eu. Vă 
mulțumesc.”    

A părăsit sala de şedinţă d-nul primar Dan Bobouțanu. 
 
 La punctul 2 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării sumei de până la 97.000 lei din 
bugetul local al municipiului Hunedoara pentru premierea elevilor și sportivilor din 
municipiul Hunedoara care în anul școlar 2018 - 2019 au obținut distincții la olimpiadele 
internaționale și concursurile internaţionale și naționale, precum şi pentru premierea 
profesorilor şi antrenorilor coordonatori. 

 

                   Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 

Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, astfel: 
 

  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
  Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
  Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
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În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri. 
 
D-nul Daniel Ardelean: 
”Aș vrea să fac un amendament la această hotărâre prin care să schimbăm 

suma de până la 97 mii,  în suma de până la194 mii, ceea ce înseamnă dublarea premiilor. 
Dau un singur exemplu, mi se pare că suma acordată pentru d-nul profesor Mircea Nistor 
de 250 lei este derizorie. Vă mulțumesc!” 

 
D-nul Secretar General Laslău Militon Dănuț: 
”D-na director economic să vină în sală. Din punct de vedere al legalității, 

acest amendament nu îndeplinește condițiile de legalitate atâta timp cât suma nu este 
prinsă pe buget. S-ar putea să aprobați niște premii pe care nu le aveți bugetate. Vreau și 
opinia directorului economic.” 

 
D-nul Daniel Ardelean: 
”D-nule secretar, prin rectificarea de buget și amendamentul pe care o să-l 

susținem la acea rectificare de buget o să găsim și bugetarea premiilor.” 
 
D-nul Ion Bădin: 
”D-na directoare, este vorba despre suma alocată premierilor pe care d-nul 

Ardelean vrea să o dubleze printr-un amendament.„ 
 
D-nul Secretar General Laslău Militon Dănuț: 
”Vă atrag atenția că la momentul când dvs. aprobați, eu nu am certitudinea 

că acel amendament al dvs. va trece în buget. Datoria mea ca secretar este să vă atrag 
atenția că în actuala conjunctură nu îndepliniți condițiile. Dacă vi se aproba ordinea de zi 
cum ați propus dvs., făceați acel amendament pe buget și aveați banii prinși pe buget, da, 
îndeplineați condițiile dar actualmente nu, din câte știu eu. Vreau să se pronunțe și d-na 
directoare economic.” 

 
D-na director economic Anișoara Popa: 
”Acum sigur că puteți face și un amendament să rectificăm bugetul, dar că 

trebuie să găsim și sursa de finanțare pentru acea sumă și e un pic mai greu.” 
 
D-nul Secretar General Laslău Militon Dănuț: 
”D-na director discutăm foarte clar, la momentul acesta dacă se aprobă 

majorarea sumei și pe buget nu găsiți sumele și pică acel amendament pentru majorarea 
bugetului, acea hotărâre îndeplinește sau nu îndeplinește, dvs. aveți banii de unde să-i 
puneți, dacă pe buget pică acel amendament?” 

 
D-na director economic Anișoara Popa: 
”În momentul acesta sigur că nu.” 
 
D-nul Secretar General Laslău Militon Dănuț: 
”Asta vreau să fim foarte clari!” 
 
Se supune la vot amendamentul d-lui Ardelean, care întrunește 9 voturi 

”pentru” ( Daniel Ardelean, Nicoleta Olariu, Mihaela Popa, Corina Popovici, Maria Băloiu, 
Simion Jitian, Vasile Mureșan, Daniela Logofătu, Stoicuța Lăscuț ) și 10 voturi ”împotrivă” 
(Ramona Todor, Laura Borca, Claudiu Voinia, Marius Leanca, Ioan Constantin, Virgil 
Sevastru, Ciprian Palcău, Sorin Ilea, Ion Bădin, Bianca Fărcaș) și o ”abținere” (Zoltan 
Kofiti).  

Amendamentul nu a fost aprobat. 
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Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate – 20 voturi ”pentru” 
Art. 1-5 se aprobă în unanimitate– 20 voturi ”pentru” 
Hotărârea nr. 317/2019 se aprobă în unanimitate– 20 voturi ”pentru” 

 

La punctul 3 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea simplă). 
Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei nr. 2 la Hotărârea Consiliului Local nr. 
224/2016 privind aprobarea Regulamentului de funcționare a comisiei tehnice de 
amenajare a teritoriului și urbanism a municipiului Hunedoara, precum și organizarea 
acestei comisii, cu modificările ulterioare. 

 
  Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 

D-ra  viceprimar Ramona Todor: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 

Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, astfel: 
 

 Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul  comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art.I din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
Comisia de validare, aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local 

al Municipiului Hunedoara, cu modificările și completările ulterioare, în următoarea 
componenţă: 

1. Corina Virginia Popovici – preşedinte 
2. Bianca - Magdalena Fărcaş – secretar 
3. Bujor Virgil Sevastru – membru  
4. Kofity Zoltan – membru  
5. Laura Valentina Borca-Lucan – membru 

 
 Procedând la numărarea buletinelor de vot privind componența comisiei 

tehnice de amenajare a teritoriului și urbanism a municipiului Hunedoara conform art.I din 
proiectul de hotărâre nr. 377/10.10.2019, s-au constatat 20 voturi ”pentru” și 1 vot 
”împotrivă”. 

   
În urma acestor rezultate, comisia tehnică de amenajare a teritoriului și 

urbanism a municipiului Hunedoara, este următoarea: 
 

Președinte: Dan Bobouțanu Primar 

Secretar (fără drept de 
vot): 

Dumitrescu Simona 
Elena  Inspector- Birou Urbanism 

Membrii: Amelia Andrei 
Arhitect- șef- Consiliul Județean 

Hunedoara 
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Enyedi Dan 
Arhitect- Ordinul Arhitecţilor din 
România – Filiala Hunedoara 

Crîng Cornel  Arhitect- Ordinul Arhitecţilor din 
România – Filiala Hunedoara 

Dan Octavian Mihăilă  Arhitect- Ordinul Arhitecţilor din 
România – Filiala Hunedoara 

Popa Ilie  Arhitect- Ordinul Arhitecţilor din 
România – Filiala Hunedoara 

Bălos Angelica 
Consilier- Direcția Județeană pentru 

Cultură Hunedoara 

Maier Kristina Consilier- Directia tehnică 

Moise Iulica Dorina Șef birou- Birou Urbanism 

Muntean Ioan  Consilier- Birou Urbanism 

Botizan Ioan Consilier- Compartiment dezvoltare 
durabilă 

Nimu Ioan Șef birou- Birou Investiții 

Hanga Mircea Radu  Inspector- Birou Investiții 

                                                                                   
Art.2-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 318/2019 se aprobă în unanimitate. 
 
A sosit în sală d-nul primar Dan Bobouțanu. 
 
La punctul 4 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind aprobarea raportului informării şi consultării 
publicului, precum și a Planului Urbanistic de Detaliu - “Amenajare cimitir cu dotări 
aferente şi amenajări exterioare”, strada Lătureni, f.n., municipiul Hunedoara.                   

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 

Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, astfel: 
 

 Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul  comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art. 1-5 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr. 319/2019 se aprobă în unanimitate 
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La punctul 5 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea simplă). 
Proiect de hotărâre pentru aprobarea regulamentului privind procedurile și criteriile de 
organizare a concursurilor pentru numirea conducătorilor - personal contractual ai 
serviciilor publice de interes local din subordinea Consiliului Local al municipiului 
Hunedoara. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 

Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, astfel: 
 

Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul  comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 320/2019 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 6 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

calificată). Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinţei convenabile, situată în 
Municipiul Hunedoara,Str. Independenţei, nr. 4, bl. 29, sc. D, ap. 74. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 

Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, astfel: 
 

 Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-6se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 321/2019 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 7 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind aprobarea acordării subvenției de la bugetul local al 
municipiului Hunedoara pentru activitatea Serviciului de transport public local de persoane 
prin curse regulate în municipiul Hunedoara pentru luna septembrie 2019.        

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
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D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 

Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, astfel: 
 

 Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul  comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri. 
 
D-nul Daniel Ardelean: 
”Aș vrea să discutăm un pic de această subvenție care ni se tot promite că 

va scădea și surprinzător nu scade. Am discutat și cu d-nul Fan, ceea ce nu înțeleg eu 
este poziția managementului acestei companii care în ciuda faptului că există acele 
cheltuieli sigure cu abonamentele, nu face nimic pentru a mări veniturile companiei. Din 
câte înțeleg eu am aflat o veste pe care v-o împărtășesc și care mi s-a părut foarte 
ciudată, Clubul C.S. Hunedoara, clubul nostru pleacă în călătorii folosind o firmă, TIRIUS, 
nu știu dacă este chiar adevărat dar mie mi s-a părut șocant să nu putem să-i ajutăm, și 
pentru că acele venituri sunt generatoare de scăderea subvenției, logic. Aș dori dacă se 
poate, o părere din partea d-lui director Fan.” 

 
D-nul director Dorin Fan: 
”D-le primar, d-lor consilieri, subvenția, din punctul meu de vedere a scăzut 

de la 110 mii a ajuns la 30 de mii, maxim 43 de mii. Din punct de vedere al veniturilor și 
creșterea veniturilor noi avem contract cu terții, căutăm soluții. Referitor la stadion avem 
autocarul pregătit, este singurul autocar pe care noi îl putem oferi în acest moment, pentru 
că există mai multe echipe, seniori și juniori, au nevoie de mai multe mașini, respectiv 4, 
pe care noi nu le putem asigura în fiecare Sâmbătă. Dar autocarul este pregătit pentru 
momentul când echipa mare are nevoie de el, este pregătit și putem să-l oferim, dar atât. 
Dacă ne referim la venituri, oricând vă pot pune la dispoziție orice act doriți dvs. în 
comisie, noi ne cunoaștem foarte bine, d-nul Ardelean, știm exact care cât muncește. 
Referitor la microbuzele la care mi-ați pus întrebare, luna trecută, mașinile sunt în bază, 
sunt programate mâine la Registru și personal o să vin și o să vi le prezint în momentul în 
care vor fi înmatriculate. S-au făcut eforturi deosebite  pentru a ajunge acolo, doar cu 300 
de mii, pe care dvs. i-ați aprobat pentru două, nu mi-ați dat alți bai. Am mers, am dormit 
prin parcări, am făcut tot ce trebuia și ce am crezut eu că pot face, ca să scăpăm de acele 
microbuze achiziționate la vremea respectivă cu foarte mulți km, și care sunt un pericol 
pentru șoferi, pentru cetățenii noștri și pentru siguranța mea, d-nul Ardelean. Pentru că 
dacă se întâmplă un eveniment rutier, cui îi tăiați capul? Să știți că noi muncim, alergăm și 
încercăm să menținem cheltuielile la minimul posibil. Dacă vreți, ne putem raporta și la 
Deva, oricând în comisie cu cifre. Mulțumesc!” 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 322/2019 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 8 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre pentru aprobarea modificării și completării Anexei nr.1 la 
Hotărârea Consiliului Local nr. 262/2018 privind aprobarea dării în administrare către 
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Direcția de Asistență Socială a municipiului Hunedoara, a unor bunuri necesare 
desfășurării activității.     

 

Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 

Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, astfel: 
 

 Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul  comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 323/2019 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 9 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

calificată). Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii din proprietatea Statului Român 
în proprietatea publică a municipiului Hunedoara a terenului în suprafață de 1578 mp, 
identificat în CF 4981/1 Hunedoara, nr. Topo 2170/232/7. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 

Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, astfel: 
 

 Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul  comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 324/2019 se aprobă în unanimitate. 
 
 La punctul 10 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind atestarea Inventarului bunurilor care aparţin 
domeniului public al Municipiului Hunedoara.   
 

Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
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D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 

Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, astfel: 
 

 Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul  comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri. 
 
D-na Bianca Fărcaș: 
”Am un amendament la acest proiect de hotărâre. Având în vedere adresa 

Ministerului Dezvoltării Regionale și Administrrației Publice nr.130970/51780/16.10.2019, 
înregistrată la Primăria Municipiului Hunedoara sub nr.72425/17.10.2019, propunem 
modificarea și completarea preambulului proiectului de hotărâre nr.355/17.09.2019, în 
sensul adăugării la alin.3 din preambul, după ”Protocol nr. 
964/26.03.2003/10015/12.03.2003”, a sintagmei ”privind preluarea Spitalului Minicipal Dr. 
Alexandru Simionescu Hunedoara.” 

 

D-nul Secretar General Laslău Militon Dănuț: 
”Acest amendament este o recomandare de la MDRAP, proiectul a fost 

supus spre aprobare MDRAP-ului cu această recomandare pe care încercăm să o 
înserăm și noi în hotărâre.” 

 
Se supune la vot amendamentul d-nei Fărcaș, care se aprobă în 

unanimitate. 
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 325/2019 se aprobă în unanimitate. 
 

   La punctul 11 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). 
Proiect de hotărâre  privind aprobarea rectificării bugetului de venituri şi cheltuieli pe anul 
2019 al Societăţii  SALUBPREST HUNEDOARA S.R.L. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 

Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, astfel: 
 

 Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul  comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
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 În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri. 
 

D-nul Daniel Ardelean: 
”Așa cum ne-am obișnuit, consilierii PNL sunt foarte nemulțumiți de 

activitatea societății Salub Prest Hunedoara și prin urmare ne vom abține la această 
hotărâre.” 

 

D-nul Ion Bădin: 
”Probabil când o să fiți la conducere și o să aduceți Proservul, o să fiți foarte 

mulțumiți.” 
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă cu 12 voturi ”pentru” și 9 voturi ”abțineri” 

(Daniel Ardelean, Nicoleta Olariu, Mihaela Popa, Corina Popovici, Maria Băloiu, 
Simion Jitian, Vasile Mureșan, Daniela Logofătu, Stoicuța Lăscuț ) 

Art. 1-3 se aprobă se aprobă cu 12 voturi ”pentru” și 9 voturi ”abțineri” 
(Daniel Ardelean, Nicoleta Olariu, Mihaela Popa, Corina Popovici, Maria Băloiu, 
Simion Jitian, Vasile Mureșan, Daniela Logofătu, Stoicuța Lăscuț ) 

Hotărârea nr. 326/2019 se aprobă se aprobă cu 12 voturi ”pentru” și 9 
voturi ”abțineri” (Daniel Ardelean, Nicoleta Olariu, Mihaela Popa, Corina Popovici, 
Maria Băloiu, Simion Jitian, Vasile Mureșan, Daniela Logofătu, Stoicuța Lăscuț ) 

 

La punctul 12 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 
absolută). Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei şi a statului de funcţii 
pentru Spitalul Municipal „Dr. Alexandru Simionescu” Hunedoara. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Da un singur lucru de adăugat, în sală se găsește domnul manager al 

spitalului Alexandru Simionescu, rog să ne spună un punct de vedere asupra activității, 
mai ales că votăm și organigrama și mare are dânsul de făcut o completare pentru ...” 

 

D-nul Ion Bădin: 
”Da, eu îl rog pe domnul manager Radu Budae, chiar insist în completarea 

care o să facă să se refere ți la acest caz care a fost foarte mediatizat în ultimele zile de 
către cei de la PNL și un fost coleg de partid de-al nostru Raul Scurtu, în privința domnului 
doctor Antal.” 

 

D-nul director Radu Budae: 
”Da, mulțumesc frumos, domnule primar, domnilor si doamnelor consilieri, 

stimați invitați. A fost mediatizat în ultima săptămână cazul domnului doctor Antal, un 
medic pediatru de excepție care a activat în spitalul nostru de 5 ani și de câteva zile este 
detașat pentru 6 luni la Spitalul Deva. Un domn consilier într-adevăr a lansat ideea în 
spațiul public că doctorul Antal ar fi plecat din Spitalul Hunedoara ca urmare a unei 
neînțelegeri cu domnul primar, cum înțelegeam eu acolo sau mă rog și aș vrea să fiu 
foarte clar. Domnul doctor Antal, în primul și primul rând aș vrea să.. cred că știți, ați citit  
punctul dânsului de vedere și dânsul consideră că este folosit ca armă politică, într-un 
război politic. Domnul doctor Antal a acceptat o propunere venită de la Spitalul Deva 
pentru a prelua funcția de Director medical, practic este o avansare și așa cum îmi spunea 
în discuția care am avut-o cu dânsul, că este o provocare în carieră și nu avea nimeni 
niciun drept să se opună. Am văzut că plecarea domnului doctor Antal a fost legată 
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oarecum de,  eu aș spune amânarea înființării unui compartiment UPU pediatrie. Este un 
proiect pe care managementul spitalului îl gândește de câteva luni împreună cu domnul 
doctor Antal, împreună cu doamna doctor Terzea, am vrut să-l facem cu 1 Noiembrie și ne-
am oprit dintr-un motiv foarte clar. În momentul de față nu putem să-l facem, putea să-l 
facem pe un medic pe o tură, pe tura de dimineață. Este total ilegal dacă vă uitați și o să 
vă pun la dispoziție normele medicale, acolo se zice minim doi medici, două ture,  12 ore 
în cazul UPU, minim doi medici. Acuma întrebarea se punea de ce nu găsim al 2-lea 
medic?  Al 2-lea medic inițial am vrut să retragem un medic de pe secția de Pediatrie, nu 
puteam să-l retragem fiindcă până la urmă acolo garda pe secția de Pediatrie este foarte 
importantă, acolo sunt micuți internați, acolo trebuie supraveghere non-stop și medicii care 
sunt acolo sunt la limita asigurării liniei de gardă. Inițial avusesem discuții cu un domn 
doctor tânăr pe care l-am adus o perioadă, a făcut gărzi la spitalul Hunedoara, se numește 
Radu Miclea. Voiam să-l aducem împreună cu domnul doctor Antal, să deschidem 
compartimentul de UPU pediatrie, dar din păcate doctorul Miclea are niște probleme 
personale în ultima vreme, dintr-o dată a avut doua sau trei decese succesive în familie și 
ne-a spus pe moment, o perioadă, nici nu se poate gândi la o propunere de acest gen. 
Deci ăsta a fost motivul pentru care UPU pediatrie nu l-am deschis cu data de 1 
Noiembrie/ motivul este că nu aveam justificarea legală, nu puteam să deschidem doar pe 
tura de zi, în condițiile în care pe tura de zi cum bine știți avem Policlinică, avem medicii 
toți pe secții, și pe tura de zi doar UPU pediatrie, este foarte bun pentru spital în condițiile 
în care putem face legal și să acoperim toate cele 24 de ore. Vă mulțumesc frumos și 
dacă sunt întrebări, cu drag. ” 

 

D-nul Raul Scurtu: 
”Dați-mi dreptul la replică, mi-am auzit numele, vă rog frumos tovarășe 

Bădin.” 
 

D-nul Ion Bădin: 
”Domnule consilier Scurtu, eu conduc ședința dacă aveți acest punct, la 

ordinea de zi. ” 
 

Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, astfel: 
 

 Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul  comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul  comisiei de Cultură- aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri. 
 
D-nul Raul Scurtu: 
”Da, eu vă rog frumos, punctual sigur că da.” 
 
D-nul Ion Bădin: 
”Vă rog să păstrați liniștea.” 
 
D-nul Raul Scurtu: 
”Tovarășe Bădin, dacă dumneavoastră vă grăbiți și aveți altă treabă, vă rog 

frumos alegeți un alt președinte de ședință.” 
 
D-nul secretar general Militon Dănuț Laslău: 
”La microfon vă rog, că trebuie să se înregistreze.” 
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D-nul Raul Scurtu: 
”Avem dezbateri astăzi, vă rog frumos lăsați-ne pentru că este un punct 

important. Îmi rostiți numele, discută domnul director Radu Budae ceea ce s-a întâmplat și 
nu îmi dați dreptul la replică.” 

 
D-nul Ion Bădin: 
”Da, domnul trebuie să plece la locul de muncă, la diverse o să aveți ocazia 

dacă doriți să luați cuvântul.” 
 
D-nul Raul Scurtu: 
”Cred că și eu am dreptul la replică. Cum nu am dreptul la replică? Dacă mi-

ați spus cuvântul/ mi-ați rostit numele, de ce nu am dreptul la replică?” 
 
D-nul Ion Bădin: 
”Două minute, vă rog.” 
 
D-nul Raul Scurtu: 
”În primul rând, vreau să vă întreb că am văzut în organigramă, domnule 

director, văd că sunt hârtii neștampilate, de exemplu adresa spitalului prin care se solicită 
modificarea organigramei este neștampilată, deci pe e-mail așa am primit-o, nu știu așa se 
trimit actele de la spital? Vreau să discut și despre ce a spus domnul manager, punctual.” 

 
D-nul Ion Bădin: 
”Punctual. Răspundeți domnule manager.” 
 
D-nul director Radu Budae: 
”Dacă s-a întâmplat așa este o eroare materială, ne cerem scuze o să 

trimitem.” 
 

D-na Laura Borca-Lucan: 
”E suficiență semnătura.” 
 
D-nul Raul Scurtu: 
”Mulțumesc, am avut o discuție cu domnul doctor Antal, și mi-a spus că vrea 

să creeze UPU pediatrie urgență, un proiect de care s-ar fi bucurat pacienții, aveau un triaj 
elegant, rapid fără plimbare prin spital. După cum bine știți, cei care au copii mici și trec 
prin urgența mare, trec într-adevăr printr-un hol, în care rămân cu imaginile care sunt la 
urgența respectivă. Vreau să întreb statul de funcții s-a modificat de doamna Ana Maria 
Cristea, girul, actul a fost favorabil pentru acest proiect, era pregătit să intre în Consiliul 
Local, s-au făcut toate demersurile, la UPU urgență există linie telefonică, există din câte 
știu și saloane de terapie, au fost discutate. Doctorul Antal, i s-a spus că dacă continuă 
demersurile cu UPU voalat poate să plece și să continue activitatea în Policlinica spitalului, 
dânsul fiind un medic, după părerea mea foarte important pentru Municipiul Hunedoara, ne 
pare foarte rău că a plecat, nu e genul de medic de familie specializat și nu putea să țină 
toate consultațiile în Policlinica spitalului. Din punctul meu de vedere, văd că oamenii 
tineri, profesioniști, cu idei, care nu sunt pe placul politicienilor, îi înlăturăm elegant, cine 
tace rămâne, cine nu pleacă, cam asta s-a întâmplat și cu domnul doctor Antal. Vorbind cu 
dânsul chiar a spus că este o  lipsă de profesionalism. Dacă tot a plecat la Deva domnul 
doctor Antal, eu am văzut că în luna Iulie a fost examen la Spitalul Județean Deva și m-am 
uitat pe site-ul Spitalului Județean și nu am văzut, nu s-a înscris nimeni. Oare de ce nu s-a 
înscris domnul doctor Antal la concursul respectiv?” 

 
D-nul Ion Bădin: 
”De ce nu l-ați întrebat dacă ați stat de vorbă cu el?” 
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D-nul Raul Scurtu: 
”Păi eu l-am întrebat, ceea ce vă spun azi, este un adevăr, chiar ieri mi-a 

mulțumit domnul doctor Antal prin telefon, am discutat cu el și cred că nu vrea să intre în 
sfera politicului și să discute despre cea ce se întâmplă în Municipiul Hunedoara cu 
politicienii pentru că prea mult, din punctul meu de vedere își bagă coada unde nu trebuie. 
Mulțumesc.” 

 
D-nul secretar general Militon Dănuț Laslău: 
”Ați avut dreptul la replică, haideți să ne concentrăm pe proiect și să ducem 

ședința mai departe.” 
 
D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Domnule manager, am și eu o întrebare, așa de zbir sunteți? Că venea 

domnul să îl ajutați, tot așa zbir erați? Nu mai amestecați spitalul cu disputele politice și 
chiar v-aș ruga să vă abțineți, vorbiți în necunoștință de cauză, ați văzut dreptul la replică 
al domnului doctor Antal, într-un ziar, în cel mai important ziar din Județul Hunedoara, au 
fost declarații date. Doriți acum să da-ți declarații de genul acesta, că își bagă coada 
politicul, care politic? Am vorbit o singură dată cu domnul doctor și eu apreciez doctorii, am 
doi în familie, domnule Scurtu, deci știu despre ce vorbesc, mai bine decât 
dumneavoastră. ” 

 
D-nul manager Radu Budae: 
”Mulțumesc domnule primar, nu aș vrea să cobor discuția la un nivel 

neelegant și vreau încă o dată să explic. Mă bucur domnule Scurtu că ați observat că 
spitalul Deva a scos la concurs posturi de medici pediatri, unde nu s-a prezentat nimeni. E 
adevărat, este o realitate pe piața medicală din România. Vă spun că în ultimii doi ani 
spitalul din Hunedoara a reușit să aducă trei. Nu știu ce să vă spun, punctul de vedere 
oficial al domnului doctor Antal l-ați văzut, v-am spus de ce nu am făcut cu subiect și 
predicat, de ce nu am făcut UPU pediatrie, nu aveam posibilitatea legală. ” 

 
D-nul Raul Scurtu: 
”De ce a fost..?” 
 
D-nul Ion Bădin: 
”Vă rog să-l lăsați, ați avut dreptul la replică, vorbește domnul manager.” 
 
D-nul manager Radu Budae: 
”Am inițiat discuția de a face e adevărat, o avem și acum în derulare, nu 

putem acum cu 1 Noiembrie fiindcă nu avem al 2-lea medic, eram în discuții cu domnul 
doctor Radu Miclea care a făcut gărzi la spitalul din Hunedoara doi ani, între timp de dată 
recentă, eram cu domnul doctor Antal, amândoi l-am sunat de la mine din birou acum 
două săptămâni și ne-a spus ca nu poate pe moment să vină. Ăsta e motivul clar, corect, 
pe cifre de pe lege. Vă mulțumesc.” 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-5 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 327/2019 se aprobă în unanimitate. 
 
 La punctul 13 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea Hotărârii Consiliului 
Local al municipiului Hunedoara nr.304/2019 privind aprobarea structurii organizatorice – 
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organigrama, a statului de funcţii și a Regulamentului de Organizare și Funcționare al 
Direcției de Asistență Socială a municipiului Hunedoara, serviciu public cu personalitate 
juridică din subordinea Consiliului Local al municipiului Hunedoara. 

 

Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 

Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, astfel: 
 

 Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul  comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul  comisiei de Cultură- aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 328/2019 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 14 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind anularea obligațiilor fiscale a persoanelor fizice 
aflate în stare de insolvabilitate. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 

Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, astfel: 
 

 Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
Se prezintă avizul comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 

În continuare se dă cuvântul d-lor consiliri. 
 
D-nul Simion Jitian: 
”Eu văd pe lista aceea o listă cu CNP-uri, e normal d-nul secretar?” 
 
D-nul secretar general Militon Dănuț Laslău: 
”Este normal, pentru că eu trebuie să știu la ce persoană se scade exact, 

după CNP, dau numele meu, Laslău Dănuț pot să fie mai mulți, CNP-ul e diferența. 
Această listă este pentru dvs. în exercitarea atribuțiilor...” 

 
D-nul Simion Jitian: 
”...avem dreptul să...” 
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D-nul secretar general Militon Dănuț Laslău: 
”...nu ne apucăm să o dăm în presă. Este strict pentru dvs. în exercitarea 

atribuțiilor.” 
 
D-nul Simion Jitian: 
”Mă uitam la Juchi Ani e de pe vremea când eram viceprimar și la momentul 

respectiv cred că avea amenzi totalizând 1 milion.” 
 
D-nul secretar general Militon Dănuț Laslău: 
”1 miliard și ceva, pe vremea când eram jurist am declarat-o insolvabilă. 

Pentru amenzi a fost solicitată munca în folosul comunității, au fost urmăriți 5 ani, rezultatul 
este acesta pe care îl vedeți și dvs.” 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 329/2019 se aprobă în unanimitate. 
 
 La punctul 15 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre pentru aprobarea execuţiei bugetelor secțiunii de 
funcționare și a secțiunii de dezvoltare pentru trimestrul al III-lea 2019. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 

Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, astfel: 
 

 Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr. 330/2019 se aprobă în unanimitate 
 
La punctul 16 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre pentru aprobarea execuţiei bugetului împrumutului intern al 
municipiului Hunedoara  pentru trimestrul al III-lea 2019. 

 

Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 

Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, astfel: 
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 Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 331/2019 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 17 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

simplă). Proiect de hotărâre privind numirea reprezentantului Consiliului local al 
Municipiului Hunedoara în Comisia pentru evaluarea și asigurarea calității din cadrul 
Grădiniţei Happy Kids din Municipiul Hunedoara. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 

Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, astfel: 
 

 Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri. 
 
D-nul Daniel Ardelean: 
”Aș avea un amendament la această hotărâre și aș propune înlocuirea 

numitei de către Consiliul Local al municipiului Hunedoara cu d-na Popa Mihaela, datorită 
faptului că...” 

 
D-nul Ion Bădin: 
”Numitei, ce?” 
 
D-nul Daniel Ardelean: 
”Reprezentantului Consiliului Local, este o doamnă care este funcționar 

public dar nu este în domeniul învățământului și eu aș propune-o pe d-na Popa Mihaela 
care este cadru didactic și are și legătură cu comisia de evaluarea și asigurarea calității în 
învățământul superior și învățământul preuniversitar.” 

 
D-nul secretar general Militon Dănuț Laslău: 
”Aș avea o mică observație, discutăm despre o grădiniță particulară și vedeți 

să nu-i faceți un cadou otrăvit d-nei consilier în sensul să devină incompatibilă. Acesta a 
fost considerentul pentru care nu s-a venit cu nici o propunere de consilier și nu este nici 
funcționar public doamna, este persoană contractuală. Eu nu am nimic împotrivă să 
supuneți la vot dar vă atrag atenția că există riscul să devină incompatibilă.” 

 

D-nul Daniel Ardelean: 
”Atunci acceptăm ceea ce  a spus d-nul secretar și îmi retrag 
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amendamentul.” 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Având în vedere faptul că art.1 din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
Comisia de validare, numită şi aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a 

Consiliului Local al Municipiului Hunedoara cu modificările și completările ulterioare, în 
următoarea componenţă: 

 
1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Sevastru Bujor - Virgil – membru  
4. Kofity Zoltan – membru  
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 
 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind numirea ca reprezentant 

al Consiliului local al Municipiului Hunedoara în Comisia pentru evaluarea și asigurarea 
calității din cadrul Grădiniţei Happy Kids cu sediul în Municipiul Hunedoara, str. 
Trandafirilor, nr.18, a doamnei Cristina Diana Florea – inspector de specialitate în cadrul 
Serviciului Administrativ din aparatul de specialitate al Primarului municipiului Hunedoara,  

 

        s-au constatat  21 voturi „pentru”   
 

În urma acestor rezultate, reprezentantul Consiliului local al Municipiului 
Hunedoara în Comisia pentru evaluarea și asigurarea calității din cadrul Grădiniţei Happy 
Kids cu sediul în Municipiul Hunedoara, str. Trandafirilor, nr.1, este doamna Cristina 
Diana Florea – inspector de specialitate în cadrul Serviciului Administrativ din aparatul de 
specialitate al Primarului municipiului Hunedoara 

 

A părăsit sala de şedinţă d-nul consilier Zoltan Kofity, numărul 
consilierilor locali prezenţi este de 20 în momentul de faţă. 

 
Art. 2 se aprobă în unanimitate cu 20 voturi ”pentru” 
 
A părăsit sosit în sala de şedinţă d-nul consilier Zoltan Kofity, numărul 

consilierilor locali prezenţi este de 21 în momentul de faţă. 
 
Art. 3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 332/2019 se aprobă în unanimitate 
 
La punctul 18 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului local al municipiului 
Hunedoara, pe anul 2019. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
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Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, astfel: 
 

Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
  

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri. 
 
D-nul Daniel Ardelean: 
”Aș avea de făcut un amendament la această rectificare bugetară și anume, 

după părerea noastră Revelionul 2020 poate fi organizat și cu suma de 100 mii lei, pentru 
că aceeași sumă a fost folosită și pentru Revelionul centenar 2018-2019. Dacă s-a pierdut 
acel festival daco-celtic cu 100 de mii suma aceea de 100 de mii putea fi redistribuită în 
cazul premierii sportivilor, elevilor și profesorilor. Vă mulțumesc!” 

 
Se supune la vot amendamentul d-lui Daniel Ardelean, care întrunește 9 

voturi ”pentru” (Daniel Ardelean, Nicoleta Olariu, Mihaela Popa, Corina Popovici, Maria 
Băloiu, Simion Jitian, Vasile Mureșan, Daniela Logofătu, Raul Scurtu) și 12 voturi 
”împotrivă”. Amendamentul nu a trecut. 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art. 1-6 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr. 333/2019 se aprobă în unanimitate 
 
La punctul 19 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului de venituri şi 
cheltuieli pe anul 2019 al instituţiilor publice finanţate integral sau parţial din venituri 
proprii, aflate în subordinea şi finanţarea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 

Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, astfel: 
 

Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
  

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art. 1-17 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr. 334/2019 se aprobă în unanimitate 
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  La punctul 20 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 
absolută). Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea anexei la Hotărârea 
Consiliului Local al municipiului Hunedoara nr. 24/2019 privind stabilirea salariului de bază 
pentru personalul contractual din cadrul Unităţii de Asistenţă Medico - Socială “Părintele 
Arsenie Boca” din subordinea Consiliului Local al municipiului Hunedoara pe anul 2019. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 

Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, astfel: 
 

Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
  

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate – 20 voturi ”pentru” 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate– 20 voturi ”pentru” 
Hotărârea nr. 335/2019 se aprobă în unanimitate– 20 voturi ”pentru” 
 
La punctul 21 al ordinii de zi. Diverse. 
 

D-nul Raul Scurtu: 
”Da mulțumesc, după cum văd în sală este și domnul manager Radu Budae, 

aș avea niște întrebări pentru dânsul dacă poate să-mi răspundă. Comitetul director al 
spitalului, vorbesc în legătură cu cea e s-a întâmplat cu domnul doctor Antal și vreau să 
clarific foarte clar ceea ce s-a întâmplat. Comitetul director a dat aprobare pentru UPU 
pediatrie? Am văzut că ați postat adresa oficială de la spitalul din Deva ca să ne dovediți 
că a plecat un medic bun sau de ce ați postat? De ce nu ați postat pe Facebook-ul 
spitalului și hotărârea consiliului de administrație prin care ați votat înființarea UPU 
pediatrie cu data de 1 Noiembrie. Și mai am o altă întrebare, acum 1 an și jumătate am 
avut o întâlnire cu domnul manager Radu Budae, cu domnul doctor stomatolog Chiriac 
Bogdan, am dorit să facem o secție de urgență stomatologie, văd că a rămas pe linie 
moartă și nu s-a mai întâmplat nimic. Am mai avut o discuție, dânsul, domnul manager nu 
a mai putut să-mi spună, a dat din umeri, nu știu nu s-a mai întâmplat absolut nimic. 
Vedem că în alte, eu știu orașe, județe, se poate realiza aceste lucruri. Mulțumesc.” 

 
D-nul manager Radu Budae: 
”Da, o să încep cu ultima întrebare, nu știu dacă știți, dacă nu o să vă spun 

eu. Finanțarea serviciilor stomatologice este foarte scăzută în contractul cu casa, maxim 
2.000 lei, ceea ce înseamnă că maxim 2.000 de lei putem accesa noi ca spital municipal 
dacă am face-o. Ar trebui să cumpărăm aparatură foarte scumpă din 2.000 lei nu putem 
plăti un medic. Nu o să stea niciun medic stomatolog, nu putem plăti asistente și așa mai 
departe, și ar însemna o piatră, nu avem cum, nu o să stea nimeni pe banii ăștia, de asta 
niciun spital municipal nu are servicii stomatologice. Serviciile acestea s-au dus de o lungă 
perioadă de timp către zona privată.” 
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D-nul Raul Scurtu: 
”La Deva există, domnule director.” 
 
D-nul manager Radu Budae: 
”La Deva este Spital Județean, Spital Județean de Urgență, finanțarea este 

ușor diferită față de un spital municipal. Comitetul și comitetul director al spitalului, inițial 
am discutat dar nu am aprobat până la final, tocmai vă spun, poate nu am fost explicit, vă 
spun încă o dată. Vrem să facem o pediatrie dar vrem să o facem legal, când vom mai 
găsi un medic. Aveam un accept la un moment dat a-l altui doctor, se numește Radu 
Miclea, a făcut gărzi la noi. Ulterior, pe ultima sută de metri a spus că nu vine deocamdată, 
a avut niște probleme personale. Nu putem să facem UPU pediatrie cu un singur medic, 
nu este legal.” 

 
D-nul Raul Scurtu: 
”Deci consiliul de administrație nu a fost votat, deci nu s-a votat în consiliu de 

administrație?” 
 
D-nul manager Radu Budae: 
”În consiliu de administrație s-a luat în discuție, dar nu s-a votat până la 

urmă, din câte îmi amintesc, o să verific, dar nu cred că s-a votat.” 
 
D-nul Raul Scurtu: 
”Atunci nu înțeleg de ce i-ați dat șansa acestui medic, pentru că a ajuns la 

99%, mai avea 1% nu? El și-a făcut o echipă, a vorbit cu asistente, nu? Fiecare își face, 
are idei. De ce i-ați dat șansa?” 

 
D-na Bianca Fărcaș: 
”Domnule președinte, nu aș fi vrut să mă înscriu la cuvânt dar luarea de 

poziție al domnului Scurtu, din punctul meu de vedere este o pată adusă tuturor medicilor, 
fie că este vorba de medicii din pediatrie, dar să ținem cont că Spitalul Municipiului 
Hunedoara nu are doar secție de pediatrie. Sunt o grămadă de alți doctori, nu văd de ce 
aveți acest interes în momentul actual vis-a-vis de opțiunile unui medic care a ales să 
evolueze. Aveți un interes personal, mă gândesc?” 

 
D-nul Raul Scurtu: 
”Cum zice și domnul Primar am un interes pentru că într-adevăr era doctorul 

copiilor mei.” 
 
D-na Bianca Fărcaș: 
”O să vă rog frumos, eu nu v-am întrerupt pe dvs. și ca atare o să vă rog 

frumos să mă respectați și să-mi da-ți dreptul la replică. În altă ordine de idei, ce vreau să 
precizez, dacă vă aduceți aminte sau nu, sunt Președinta Consiliului de Administrație și 
vreau să vă spun că acest lucru s-a discutat în consiliu de administrație. Vis-a-vis de 
cerințele dvs., întrebările dvs. cu Consiliu de Administrație și comitetul director, vă aduc la 
cunoștință că Spitalul Municipal Hunedoara,  la fel ca și alte spitale sunt organizate după o 
anumită lege. Fiecare consiliu sau comitet are anumite atribuții. Din punctul meu de 
vedere aceste supoziții și discuții pe care dvs. le-ați avut în privat și pe care ni le aduceți 
aici, eu cred că nu au fost corect înțelese de dvs. și nu cred că este corect față de niciun 
medic din Spitalul Municipal Hunedoara, să-i terfelim numele sau să-l aducem în discuții 
pe baza unor interese personale.” 

 
D-nul Raul Scurtu: 
”Da, doamna doctor, cu respect dacă îmi permiteți, domnul doctor a dorit 

pentru că dânsul nu putea să iasă în presă pentru că nu se cade, un doctor cum este talia 
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domnului doctor Antal, nu se cade să iasă în presă, pur și simplu am avut o discuție cu 
dânsul și era foarte supărat. Deci nu puteți să îmi spuneți că nu s-a întâmplat ceva acolo, 
deci este foarte clar.” 

 
D-nul Ion Bădin: 
”Domnul Scurtu sper că ați citit declarația oficială a doctorului Antal în ziare.” 
 
D-nul Raul Scurtu: 
”Declarația oficială mi-a spus-o mie.” 
 
D-nul Ion Bădin: 
”Da v-a spus-o dumneavoastră, bine vă mulțumesc. Înainte de a închide 

ședința vreau să informez ceilalți consilieri din celelalte grupuri că în data de 17 Octombrie 
în unanimitate de voturi, consilierul Raul Scurtu a fost exclus din Partidul Social Democrat. 
Ordinea de zi fiind epuizată, declar ședința închisă. Vă mulțumesc!” 
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